

PROTOKOLL**fört vid möte med styrelsen för SPF Seniorerna Romele
den 4 januari 2021 via Skype**

Närvarande: Kent Persson, Kenth Persson, Alf Jiveke, Anne-Marie ElBaba, Sivert Gardell, Eva Gynnstam, Christer Andersson

Frånvarande: Roland Bengtsson, Karin Nilsson

Adjungerad: Hans Andersson från valberedningen

1. **Ordförande Kent P** hälsade alla välkomna och **förklarade mötet öppnat.**
2. Att tillsammans med ordförande **justera protokollet utsågs Anne-Marie E.**
3. Efter följande tillägg på Övriga frågor: N Ugglarp, Philip Sandberg och Mail från Vinterlund **godkändes dagordningen.**
4. **Föregående protokoll:** Vi bör skicka ett programblad till Inga-Kerstin Eriksson på Lunds kommun så att hon ser vad vi gör och därmed har lättare att bevilja bidrag. Sivert G ombesörjer detta. Vi har fått mycket positiv respons på julklappen till medlemmarna. Alf J som är tänkt att ta över ansvaret för hemsidan efter Bertil Thörncrantz har haft kontakt med Lars-Gösta Jardevall, som ansvarar för Lundakretsens hemsida, och kommer att få viss hjälp av honom. Men vi bör tillsätta en arbetsgrupp som tittar genom vår hemsida och väljer ut vad som ska finnas kvar. Resten kan man lägga i ett arkiv som man kan komma åt via en länk eller kod. Den gruppen får årsmötet utse. Kurserna i digital användning är framflyttade pga Coronaepidemin. Studieförbundet Vuxenskolan har också kurser i detta och vi kan kanske använda dem också. Kent P har inte hört något mer från Lunds kommun ang lokaler som vi skulle kunna använda i Genarp. Kent P ska skriva ett Infonytt till medlemmarna med det senaste ang. årsmöte och annat aktuellt. Däri kan också ett tack till sponsorerna finnas med. **Med dessa förtydliganden godkändes protokollet.**
5. **Rapporter:** Ingen hade något att rapportera.
6. **Ekonomi:** Kenth P redogör för månadens balans- och resultaträkningar och förklarar olika poster. Kontot 3987 innehåller 4000kr som är en gåva från Stiftelsen Sparbanken Finn för att finansiera vår julgåva till medlemmarna. När det gäller fakturor till våra sponsorer ska Kenth P kontakt Bertil Thörncrantz för fakturaadresser och hur han brukar gå till väga. Kenth P meddelar också att Bertil Thörncrantz har begärt 2200kr för programvaror han använder när han gör hemsidan. Styrelsen vill se detta preciserat med fakturaunderlag innan detta beviljas. Sivert G ska också läsa genom gamla protokoll för att där se vad som är beslutat i detta. Budget ska lämnas till revisorerna senast den 20 januari om årsmötet ska ligga i februari. Kent P, Alf J och Kenth P gör upp en budget tillsammans. Styrelsen tar beslut om budget när vi vet vilket datum som årsmötet kommer att ligga på. Revisorerna ska också ha en ekonomisk årsredovisning för år 2020.

7. **Årsmötet:** Detta möte ska enl. programmet ligga den 10 februari men under rådande omständigheter beslutar styrelsen att skjuta fram det till troligtvis i maj. Det kommer då att bli två månadsmöten den månaden. Beslut får fattas på kommande styrelsemöten. Kent P meddelar kantorn.
Hans Andersson som representerar valberedningen informerar att Lars-Göran Sundblad avgår som revisor och att Gunnar Olsson sagt sig kunna ta denna uppgift, Christer Andersson ställer ej upp för omval som ersättare i styrelsen. Anne-Marie E föreslår att valberedningen kontaktar Jan-Åke Eurenus för denna uppgift. Gudrun Gardell avsäger sig uppdraget medlemsrekryterare i Veberöd. På förslag är Elisabeth Saltin som ska tillfrågas. Sonja Sandell slutar som värdfolk i Veberöd och valberedningen har ännu inget förslag till ersättare.
8. **Medlemsfrågor:** Anne-Marie E tar fram lista på personer som under året fyller 67 år så att vi kan skicka en inbjudantill dem att bli medlemmar i föreningen. Kent P skriver ett informationsblad och dessutom bifogar vi ett programblad i utskicket.
9. **Studiecirkelar:** Dessa ligger nere under Coronaepidemin. Om man vill delta i fotokurs bör man anmäla detta till Bertil Thörnkrantz.
10. **Resor:** Kent P meddelar att Roland Bengtsson lämnar uppgiften som reseansvarig på årsmötet. Vi får undersöka om någon utanför styrelsen kan vara intresserad att sköta denna uppgift.
11. **Programkommittén:** Inget nytt har planerats. Kommittén planerar för festen den 24 mars då vi ska ha s.k. Afternoon Tea med lite mordgåta inlagt i festen. Den 14 januari har gruppen sitt nästa planeringsmöte. Nästa aktivitet som planeras är i så fall en allsångsträff vid Björnstorps Rhododendronbestånd någon gång i början av juni.
12. **Nästa styrelsemöte:** Den 1 februari kl 9.00 och även det mötet får hållas digitalt via Skype.
13. **Nästa månadsmöte** är årsmötet och det är framflyttat som vi tidigare har beslutat.
14. **Övriga frågor:** Kent P har en idé om att använda lokalen i N Ugglarp till alla våra möten, månadsmöten, mattcurling, matlagning, styrelsemöten, bridge, akvarellmålning. Dessutom skulle man kunna ha kaffeservering i anslutning till dessa aktiviteter så att folk som vill träffas kan komma och sitta ner och ta en kopp kaffe och umgås medan de andra har någon aktivitet. Vi skulle kunna hyra lokalen en dag i veckan och kunna få in olika aktiviteter under dagen. Kent P och Kenth P kontaktar Ingemar Ingesson för att göra upp en budget för detta. Det får inte kosta föreningen för mycket. Ev kan man få betala 20 kr per gång när man är där under en aktivitet. Vi måste också se till att det audiovisuella fungerar. Vi har ju också egen utrustning som kan användas. Om detta blir verklighet måste vi också organisera en skjutsverksamhet så att alla kan delta även om man inte har egen bil.
Kent P har fått brev från Lunds kommun ang det s.k. Vinterlund där de ska ordna med aktiviteter under v 8 och bl. a. marknadsföra olika föreningar. De undrar om vi vill delta för att visa upp vår verksamhet. Styrelsen ser inte att

detta är något för oss, dels är v 8 för tidigt med tanke på Coronarestriktionerna, dels lockar detta mest folk från innerstan och inte från våra byar. Philip Sandberg har skickat ut en förfrågan om vår förening har några lämpliga frågor till honom när han kommer till Veberöd den 22 januari. Sivert G kontaktar Gudrun Gardell och Elisabeth Saltin som sitter i lokala pensionärsrådet om de kan förbereda några frågor. Även Karin Nilsson och andra Veberödsbor kan tillfrågas.

15. Kent P tackar deltagarna för visat intresse under dagens möte och **förklarar mötet avslutat.**

Sekreterare Sivert Gardell

Justeras:

Ordförande Kent Persson

Anne-Marie ElBaba